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Aanwezig: stemgerechtigd 

 De Coninck Jozef   
 De Coster Steff   
 De Langhe Louis   
 Dierickx Rita   
 Moens Laura  
 Schelleman Paul   
 Van Damme Linda 
 Van der Hasselt Roselien   
 Van Malderen Geert   

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

 Beeckman Evelien, 1e Schepen   
 Heyvaert Elke, Verantwoordelijke sociale kruidenier   

Verontschuldigd 

 Aelbrecht Wim   
 Segers Willy    

Agenda 

• 20 h 15: Elke Heyvaert komt praten over de sociale kruidenier ‘De spruit’ in de Schoolstraat. 

• Mededelingen en verslagen door de afgevaardigden naar andere gemeentelijke adviesraden: 

      - Milieuraad (Jef) 

      - Werkgroep Trage Wegen  

      - Gecoro (Rita) 

      - Derdewereldhuis (Steff) 

• Nieuws vanuit de gemeente. 

 

Verslag vergadering Land- en tuinbouwraad 

 

Datum: donderdag 2 maart 2023 
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• Lijst van actieve landbouwers.  

• Feestvergadering 2023. 

• Landbouw kijkdag 2023. 

• De verkeerssituatie en het landbouw-wegverkeer in de omgeving van de OMA fietssnelweg. 

• Variapunten: je eigen inbreng, opmerkingen, suggesties…. 

 

 

 
 

Agendapunt: 20 h 15: Elke Heyvaert komt praten over de sociale kruidenier ‘De spruit’ in 
de Schoolstraat.  

Momenteel zoeken we uit hoe we onze plaatselijke landbouw en landbouwers wat meer in het daglicht 
kunnen zetten. Zo ontstond het idee tot samenwerking met de lokale sociale kruidenier, ‘ De spruit’ in de 
Schoolstraat. . Elke Heyvaert maakt ons duidelijk wat de werkwijze van dit sociaal project is, wie in 
aanmerking komt als klant, welke producten er verkrijgbaar zijn en hoe we als Opwijkse producenten een 
steentje kunnen bijdragen in de aanlevering van landbouwproducten. De samenwerking zal nog meer 
concreet worden uitgewerkt. 

 

Agendapunt:  Mededelingen en verslagen door de afgevaardigden naar andere 
gemeentelijke adviesraden:       - Milieuraad (Jef)       - Werkgroep Trage Wegen        - Gecoro 
(Rita)       - Derdewereldhuis (Steff)  

Milieuraad: geen nieuwe mededelingen. 
 

Werkgroep Trage Wegen:  
   *Voetweg nr  61 in de Klaarstraat– afschaffing 
   *Voetwegen nr 46 en 78 – Voorlopige vaststelling rooilijnplan gedeeltelijke verplaatsing en verbreding en                                             
                                            gedeeltelijke afschaffing 
   Beide punten werden door de gemeenteraad goedgekeurd. 
 

Gecoro: 
De plannen voor de omzetting van WUG Korruit en Rubensveld naar open ruimte gebied werden door de            
gemeenteraad goedgekeurd. Het dossier ligt momenteel en tot 7 april in openbaar onderzoek. Daarna volgt 
de opmaak van het uiteindelijke en definitieve RUP. We hebben met de landbouwraad bij de start van dit 
dossier een advies geformuleerd over wat onze verwachtingen zijn voor het nieuw te ontwikkelen 
landbouwgebied. Belangrijk voor ons is dat het landbouwgebied een niet versnipperd geheel vormt. De 
ontwikkelaar is ons daarin gevolgd en dat appreciëren we ten zeerste. 
 
Derdewereldhuis:  geen nieuwe mededelingen. 
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Agendapunt: Nieuws vanuit de gemeente. 

Schepen Evelien Beeckman heeft enkele vragen meegebracht vanuit de gemeente voor de 
Landbouwraad. 
- De dienst vrije tijd vraagt of de Landbouwraad over een lijst beschikt van vee- en paardenhouders, met 

het oog op communicatie voor de jaarmarkt(en). 
 
→Momenteel werken we aan de samenstelling van een lijst met actieve land- en tuinbouwers. Wanneer 
deze lijst volledig is, zullen we, via de gemeentelijke ambtenaar, een lijst met vee-en paardenhouders 
bezorgen aan de dienst vrije tijd. 
 
- Een lid van de gemeenteraad heeft na contacten met echtgenoten van plaatselijke landbouwers enige 

ongerustheid vastgesteld over de Bouwmeesterscan en ‘uitdovende kleurcodes’. Wordt dat bij de 
leden van de landbouwraad ook ervaren? 

 
→ de Bouwmeesterscan is een document over ruimtelijke ordening, opgesteld door de Vlaamse 
bouwmeester. De gemeente kan dit document raadplegen voor verdere ontwikkelingen op haar 
grondgebied . Het is een ontwerp dat een goede ruimtelijke ordening nastreeft en bevat zowel positieve 
voorstellen alsook onrealistische ideeën (o.a. wat betreft landbouw), maar het is in geen geval een 
bindend document. 
→ de uitdovende kleurcodes: er bestaat waarschijnlijk een misverstand tussen ‘rode bedrijven’ die 
gedoemd zijn te verdwijnen volgens het nieuwe stikstofdossier, dat momenteel op de onderhandelingstafel 
van de Vlaamse regering ligt en de kleurcodes die aangewend worden om de stikstofhuishouding in de 
bodem aan te geven. Er zijn 3 kleurcodes voor de stikstofconcentratie in de bodem: 1= lichtblauw, 2= 
donkerblauw en 3= rood. Sinds korte tijd wordt een gedeelte van Opwijk (rond Dokkene) geklasseerd 
onder kleurcode 3, rood. Dat betekent gewoonweg dat  de stikstofbemesting in dat gebied sterker 
gelimiteerd is. Voor alle duidelijkheid: in Opwijk zijn er geen ‘rode’ bedrijven. 

 

Agendapunt: Lijst van actieve landbouwers 

De voorlopige lijst van actieve landbouwers wordt overlopen en aangepast. 
Er wordt voorgesteld om de personen en bedrijven op de lijst eenmalig aan te schrijven met de vraag of ze 
in de toekomst plaatselijke berichten aangaande landbouw wensen te ontvangen. Indien ja, kan men een 
e-mail adres opgeven om later de berichten digitaal te ontvangen. 

 

Agendapunt: Feestvergadering 2023 

Er zijn twee data vooropgesteld: 7 mei of 18 juni. 
Als locatie wordt Brasserie Paardenkouter voorgesteld. Steff zal ter plaatse eens informeren wat de 
mogelijkheden zijn. 
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Agendapunt: Landbouw kijkdag 2023 

Momenteel is er nog geen bedrijf voor de organisatie van de Dag van de Landbouw. Er zijn in onze 
gemeente slechts enkele bedrijven die qua infrastructuur de ontvangst van een massa volk aankunnen. 
We zijn daardoor al vaak te gast geweest op dezelfde bedrijven. Stilaan is het ook wel vroeg dag om de 
organisatie ervan op te starten 
 

Agendapunt : De verkeerssituatie en het landbouw-wegverkeer in de omgeving van de OMA 
fietssnelweg 

 
Het voorlopige traject van de OMA fietsroute tussen Opwijk en Merchtem langs de Asbeekweg, 
Broekstraat en Kapenbergweg, is uitgestippeld. Op Merchtems grondgebied zouden er enkele knelpunten 
zijn waar niet onmiddellijk een oplossing voor handen is en  waardoor de plannen afgeremd worden. 
Op de vraag van de Landbouwraad aan de Opwijkse landbouwers om info te delen over de routes die ze 
gebruiken in en rond het gebied, is weinig reactie gekomen. Er zijn natuurlijk ook meerdere landbouwers 
uit Merchtem en Peizegem actief. 
 
 

Agendapunt : Varia 

 

- Een lid wijst ons op de aanwezigheid van vogelgriep in een bedrijf in Baardegem met als gevolg de 
ophokplicht voor pluimvee in de buurgemeenten en controles van FAVV hierover voor professionele  
pluimvee kwekerijen. 

- Iemand haalt het probleem van de recyclage van landbouwfolie aan. We hopen hiervoor een oplossing 
te verkrijgen op een volgende vergadering, wanneer de milieuambtenaar  aanwezig kan zijn.   

- De werkingsmiddelen van de gemeente werden ons toegekend. We zullen de subsidies nuttig gebruiken 
om de onkosten van de vergaderingen en het secretariaat te betalen.  De subsidies zullen deels ook 
gebruikt worden om de onkosten van de landbouwers, die goederen doneren aan de sociale kruidenier, 
te vergoeden. 

- Voor volgende vergadering wordt de milieuambtenaar uitgenodigd. Als er vooruitgang is in de 
ontwikkeling van het ‘Masterplan Bronnengebied’ zal Ellen Steenwegen  van het ontwerpbureau 
SWECO ook worden gevraagd. 

 
 

Datum volgende vergadering: donderdag 27 april 2023 

 


